
تبریز -امید محمدزاده -خبرنگاراقتصادسرآمد-
شــهردار تبریز با تاکید بر لزوم توجه به ورزش 
همگانی و سلامت شهروندان، گفت: برای همگانی 
کردن ورزش باید زیرســاخت های ورزشی در این 

کلانشهر توسعه یابد.
عباس رنجبر در آیین تکریم و معارفه رییس سازمان 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری تبریز افزود: 
حوزه ورزش به برنامه ریزی های دقیق نیاز دارد تا به 

سمت توسعه ورزش همگانی حرکت شود.
وی اظهار داشت: شهرداری تبریز ضمن همکاری با 
نهادهای مختلف و فعال در حوزه ورزش این استان 
تلاش می کند با مکان یابی مناســب، زیرساخت های 

ورزشی را برای همگانی کردن ورزش توسعه دهد.
شــهردار تبریز با بیان اینکه کمک به رشد استعدادها 
و ارتقای سطح ســلامت جامعه از جمله بخش هایی 
اســت که باید در حوزه ورزش نگاه ویژه ای به آن ها 
داشــت، گفت: ورزش کارمندی نیز در جهت ارایه 
خدمات بهتر و بیشتر به همشهریان موثر است و باید 

به آن توجه شود.
»رنجبــر« ادامه داد: وظیفه پرســنل شــهرداری در 
بخش های مختلف، خدمت به شــهروندان تبریزی 
اســت و باید با تمام توان در راســتای ارایه خدمات 
مطلوب به آنان گام برداشت زیرا شهرداری یک  نهاد 

خدمت رسان بوده و برای ارائه خدمات به همشهریان 
شکل گرفته است.

وی با قدردانی از اقدامات انجام شده توسط سازمان 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری در حوزه های 
مختلف یادآوری کرد: باید با برنامه ریزی های دقیق و 

مناسب در راستای تداوم این اقدامات گام برداشت.
شهردار تبریز با اشاره به جایگاه فرهنگ در تحولات 
اجتماعی، بیان کرد: حوزه فرهنگ به نوعی نوک پیکان 
تحولات اجتماعی است و برای انجام وظایف  خود 

باید توجه ویژه ای به این حوزه داشت.

»رنجبر« افزود: در زمان کنونی ضرورت کار فرهنگی 
بر همگان مشخص و مبرهن اســت و باید در حوزه 
فرهنگی، اجتماعی و ورزشی نقش آفرین و تاثیرگذار 
بود تا بتوان در راســتای جلب رضایت همشهریان 

حرکت کرد.
وی اظهار داشت: فعالیت های گردشگری و سلامت 
نیز در راستای مســیر فرهنگی، اجتماعی و ورزشی 
اســت و باید در این حوزه فعالیت های چشمگیری 

انجام شود.
رییس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری 

تبریز نیز در این مراسم با بیان اینکه ایجاد نشاط در شهر 
و بین شــهروندان از اولویت های اصلی این سازمان 
است، گفت: برای سهیم شدن در نشاط درونی شهر 

تلاش خواهیم کرد.
رســول جوانعلی آذر افزود: این مجموعه از ظرفیت 
قوی برای بهره گیری و بالندگی مستمر برخوردار است 
و می تواند فرصتی برای نشــاط عمومی شهروندان 

فراهم آورد.
وی اظهار داشت: تبریز جایگاه بالایی در حوزه های 
فرهنگ و ورزش دارد و برای دســتیابی به جایگاهی 
ارزنده باید تلاش بسیاری کرد تا زمینه بهره مندی همه 

شهروندان از ماموریت های شهرداری فراهم شود.
رییس سازمان فرهنگی، اجتماعی و ورزشی شهرداری 
تبریز اضافه کرد: همه کارکنان و اجزای ســازمان در 
تحقق این هدف مسوول هستند و باید نقش موثر خود 

را به بهترین نحو به نمایش بگذارند.
»جوانعلی آذر« با بیان اینکه حجــم فعالیت های این 
سازمان گسترده و متنوع است، ادامه داد: همین بستر 
زمینه ای قابل توجه برای ایجاد فضایی مناسب برای 
شهروندان اســت تا بتوانند از این فعالیت ها بهره مند 

شوند.
در این مراسم از تلاش های »بابک دانش پناه«، رییس 

سابق این سازمان قدردانی شد.
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هزینه ۵۱۸میلیون تومانی  برای درمان بیماران تحت پوشش کمیته امداد لرستان 

خرم آباد –سبحان حبیبی-خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( لرستان گفت: ۲ هزار و ۹۲۹ بیمار تحت پوشش این نهاد هستند و امسال ۵۱۸ میلیون تومان جهت درمان آنها 
هزینه شده است.

جلال شیخ پور بیان کرد: از این مجموع ۲۲۹ نفر دارای بیماری های خاص و ۲ هزار و ۷۰۰ نفر مبتلا به بیماری صعب العلاج هستند.
وی با بیان اینکه اکنون سه هزار و ۵۰۰ کودک زیر پنج سال از حمایت های تغذیه ای کمیته امداد لرستان بهره مند هستند تصریح کرد: کمیته امداد و دانشگاه علوم پزشکی استان برای شناسایی و رفع سوءتغذیه این 
کودکان همکاری مستمر دارند. وی ادامه داد: سرپرست خانوار کودکان مشمول طرح با مراجعه به فروشگاه های تعیین شده اقلام سبد حمایت غذایی شامل لبنیات، حبوبات، تخم مرغ، شیر و خرما را دریافت می کنند.

شیخ پور اضافه کرد: همچنین جهت حفظ سلامت مادران باردار و شیرده از ابتدای سال جاری تاکنون ۲ میلیارد تومان در قالب شارژ بن کارت به ۲ هزار نفر اهدا شده است.
۱۰۴ هزار و ۵۰۰ خانوار با جمعیت ۲۳۰ هزار نفر تحت پوشش کمیته امداد امام خمینی )ره( لرستان هستند.

شهردارتبریز: 

زیرساخت های ورزش همگانی تبریز باید توسعه یابد

معاون  استاندار آذربایجان شرقی تاکید کرد؛

ضرورت بهره برداری از طرح های توسعه ای  در کمتر از 5 سال

ایران زمین 7اخبار 7ایران زمین ایران زمین

تبریز-امید محمدزاده،خبرنگاراقتصادسرآمد- 
در کنار بخش خصوصــی باید از ظرفیت علمی 
دانشــگاه ها و مراکز تحقیقات و آموزش کشاورزی 

استفاده کرد.
معاون هماهنگی امور اقتصادی استانداری آذربایجان 
شرقی گفت: باید بر روی یک موضوع و هدف سازمانی 
مطالعات گســترده صورت گرفته تا به هسته کلیدی 
دست یافت و ســپس با برنامه ریزی دقیق، به اجرای 
اصولی آن اقدام کرد و باعث ایجاد تحول گشت.  دکتر 

علی جهانگیری در جلســه بررسی عملکرد و چالش 
های پیشروی بخش کشــاورزی که در محل سازمان 
جهاد کشــاورزی اســتان و با حضور رئیس سازمان 
جهادکشــاورزی آذربایجان شــرقی  برگزار شد، در 
ارتباط با تمرکز و تحول در اهداف ســازمانی گفت: 
تحول زمانی ایجاد می شــود که تغییرات بدون نیاز به 
بررسی و تحقیق با چشم دیده شود. وی با اشاره به تاثیر 
سرمایه گذاریهای زیربنایی بر سرمایه گذاریهای بخش 
خصوصی گفت: باید اقداماتی انجام شــود که مسائل 

دانش بنیان و تحقیقاتی به شکل پروژه بررسی و اجرایی 
شود که در دولت جدید در صورت شناسایی و تایید 
پروژه ، امکان اجرایی شدن قابل تحقق است و مدیران 
بخش کشاورزی برای رسیدن به این هدف باید برنامه 
ریزی مناسب و به موقع انجام دهند. معاون هماهنگی 
امور اقتصادی استانداری آذربایجان شرقی با تاکید بر 
اجرای طرحهای توســعه در دوره ای کمتر از ۵ سال 
گفت: اگر برنامه ریزیها علمی و دقیق باشد و اقدامات به 
موقع و فنی اجرا شود و البته کشور با مشکلات خاصی 

مثل تحریم و بیماری مواجه نباشد، می توان طرحهای 
توسعه ای را در کمتر از ۵ سال به مرحله بهره برداری 
رساند. وی به بررسی پتانسیل و ظرفیت اجرای هر طرح 
و پروژه ای با توجه به منطقه ای که طرح اجرا می شود 
تاکید کرد و گفت: باید در اجرای هر طرح کشاورزی 
وضعیت نیروی کار و منابع انسانی، شرایط آب و هوایی، 
ظرفیت آب و خاک، حمل و نقــل، مخاطرات و تاثیر 
اجرای طرح در منطقه و برآورد هزینه کلی  بعد از اجرای 

طرح توجه شود.

اخذ سند بیش از 47 هکتار از بستر رودخانه شترک  قزوین
قزوین،مریم نقدی،خبرنگاراقتصادســرآمد-باتلاش و پیگیری های شــبانه روزی 
همکاران شرکت آب منطقه ای قزوین و با همکاری اداره ثبت اسناد و املاک استان سند 

بستر رودخانه شترک اخذ گردید.
 مهندس ملکی مدیر عامل این شرکت اظهار داشت: اخذ سند مالکیت اراضی بستر 
رودخانه های استان با هدف تثبیت مالکیت دولت و همچنین جلوگیری از تصرفات 
غیر مجاز و برخورد قانونی با متخلفین با همکاری اداره کل ثبت اسناد و املاک استان 

در حال انجام می باشد.
مهندس ملکی با اشاره به اقدامات صورت گرفته اضافه نمود: در ادامه اقدامات شرکت 
در این زمینه با تلاش و پیگیری های شــبانه روزی همکاران شرکت سند بیش از ۴۷ 
هکتار از اراضی بستر رودخانه شترک اخذ گردید و این اقدام مهم در خصوص سایر 

رودخانه های استان نیز همچنان در دست اجرا می باشد.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای قزوین در پایان خاطرنشــان شد: با توجه به اینکه 
رودخانه ها در بخشهای مختلف استان واقع شــده اند لازم است سایر دستگاه ها نیز 
همکاری بیشتری با این شرکت به عنوان متولی حفاظت و صیانت از رودخانه ها داشته 
باشند تا ضمن حفظ حقوق بیت المال از اقدامات متصرفانه به حریم و بستر قانونی 

روخانه ها نیز جلوگیری بعمل آید.

در پی اعتراض های مردمی بخش الموت شرقی و حمایت از تولید و سرمایه 
گذاری صورت گرفت؛

  بازدید بازرس کل قزوین از معدن سنگ روستای دهک
 و سرخ کوله و روستای گردشگری باغدشت 

قزوین،مریم نقدی،خبرنگاراقتصادسرآمد-عبدالله آقاعلیخانی بازرس کل استان قزوین  
از معدن سنگ روستای دهک و سرخ کوله و روستای گردشگری باغدشت از توابع 

بخش الموت شرقی  بازدید کردند.
در پی گزارش هــای دریافتی و اعتراض های مردمــی در خصوص تخریب محیط 
زیست و به منظور حمایت از تولید و سرمایه گذاری استان، عبدالله آقا علیخانی بازرس 
کل استان قزوین با حضور در  روستاهای دهک و سرخ کوله  ونیز منطقه گردشگری 
باغدشت از توابع الموت شرقی به اتفاق هیأت همراه از نزدیک در جریان مشکلات و 

مسائل مربوطه قرار گرفت.
بازرس کل استان قزوین در حاشیه بازدیدهای میدانی ضمن استماع مشکلات اهالی 
منطقه ، در خصوص بررسی وضعیت بهره برداری از  معادن و رعایت مقررات مربوطه 
توسط کارشناسان و بازرسان بازرسی کل استان قزوین دستورات لازم را صادر نمود.

مدیرکل بنیادشهید و امور ایثارگران استان گلستان:
خدمت به جامعه ایثاگری عین عبادت است

گرگان -آذری،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرکل بنیادشــهید و امور ایثارگران استان 
گلستان اظهار کرد: هر قدمی که در راه خدمت به جامعه ایثارگری برداشته شود عبادت 
است و سعادت اخروی در پی خواهد داشت. اســرافیل وزیری در حاشیه ملاقات 
عمومی با خانواده های معزز شــاهد و ایثارگر، گفت: دیدار چهره به چهره با جامعه 
ایثارگری روحیه بخش است و موجب آشــنایی بهتر با مشکلات و درخواست های 
این قشر معزز شــده و درنهایت به رفع این مشکلات کمک شایانی خواهد کرد.وی 
ادامه داد: مشکلات جامعه ایثارگری با تفکر میدانی و جهادی و با اهداف الهی قابل 
حل است.وزیری تصریح کرد: دیدار با خانواده هایی که از جان عزیزترین کسان خود 
گذاشته اند را وظیفه خود به عنوان یک خدمتگزار می دانیم و بار دیگر بر عهد و پیمان 
خویش برای ادامه راه این عزیزان ثابت قدم تر از گذشته می مانیم.وی خاطرنشان کرد: 
جوانان مؤمن و متعهد با الگو گرفتن از یادگاران دوران دفاع مقدس در جهت اعتلای 
ایران اسلامی باهمت و تلاش مضاعف خود توانسته اند در تمامی زمینه ها کشور را در 

جایگاه ممتازی در منطقه و جهان قرار دهند

 جلسه هم اندیشی مسئولان روابط عمومی
 شهرستان پلدختر 

پلدختر - کامرانی - خبرنگاراقتصاد سرآمد : جلسه هم اندیشی با روابط عمومی های سطح 
شهرستان در محل فرمانداری شهرستان برگزارشد.

دراین جلسه که به ریاست حسن رضاییان فرماندار شهرستان پلدختر ، وبا حضور نادیا امرایی 
معاون فرماندار ، ذبیح الله شیری کارشناس روابط عمومی فرمانداری و  دیگر مسئولین روابط 
عمومی سطح شهرستان پلدختر  در سالن جلسات  فرمانداری شهرستان پلدختر برگزارشد، 

مسائل و مشکلات حوزه روابط عمومی ادارات ونهادهای شهرستان بررسی شد.

وزیر نیرو: 
 ذخایر آبی کشور به ۱۸ میلیارد متر مکعب 

کاهش یافته است
همدان-فتانه ازانی،خبرنگاراقتصادسرآمد- وزیر نیرو گفت که به دنبال کاهش میزان 
بارندگی در سال آبی گذشته، میزان ذخایر آبی کشور به ۱۸ میلیارد متر مکعب کاهش 

یافته است.
 »علی اکبر محرابیان«  در حاشیه بازدید از تاسیسات و میزان ذخیره آبی سد اکباتان همدان، 
افزود: بارش های سال آبی گذشته نسبت به سال قبل آن ۵۰ درصد و نسبت به میانگین ۵۰ 

ساله ۳۷ درصد کاهش داشته است.
وی  با اشاره به اینکه میزان حجم ذخیره آب پشت سدهای کشور درحال حاضر حدود 
۱۸ میلیارد متر مکعب است، اظهار داشــت: این میزان در مدت مشابه سال گذشته ۲۵ 
میلیارد متر مکعب بود که نشان دهنده کاهش هفت میلیارد متر مکعبی میزان ذخایر آبی 

کشور است.
محرابیان با اشاره به اینکه میزان مصرف آب در کشور طی سال های اخیر افزایش یافته 
است، گفت: مجموع حجم مصرف آب بخش های مختلف کشاورزی، صنعتی، آشامیدنی 
و آب های قابل مدیریت کشور در سال ۱۳۸۰ حدود ۸۷ میلیارد متر مکعب بوده، در حالی 

که این میزان در سال گذشته به ۱۰۰ میلیارد متر مکعب افزایش یافته است.
به گفته وی، شواهد علمی از وضعیت بارش ها و همچنین آمارهای موجود ذخایر آبی 
کشور نشان می دهد که سال سختی را پشت سر گذاشته و شرایط سخت تری هم پیش 

رو داریم.
وزیر نیرو تصریح کرد: برهمین اســاس از عموم مردم می خواهیم که صرفه جویی و 
مصرف بهینه آب در بخش های مختلف را به صورت جدی در دستور کار قرار دهند، به 
ویژه در بخش کشاورزی الگوی کشت با توجه به شرایط بارندگی ها و با هدف کاهش 

میزان مصرف آب باید اصلاح شود.
وی با اشاره به اینکه همدان در ردیف هشت شهر بزرگ دارای تنش آبی کشور قرار دارد، 
گفت: بررسی طرح های مختلف کوتاه و میان مدت و اضطراری برای رفع مشکل کمبود 

آب مصرفی این شهر در دستور کار وزارت نیرو قرار دارد.

 زنگ خطر بارداری  زیر۱۸ سال
 به صدا در آمد

اصفهان-مریم کربلایی-بارداری در سنین نوجوانی یک نگرانی 
جهانی است. این وضعیت با خطر بالاتر بارداری و عوارض زایمان 
همراه است. بســیاری از مادران نوجوان ممکن است در دوران 

بارداری دچار کم خونی، فشار خون و عفونت شوند. 
بیشتر حاملگی های نوجوان ناخواسته است. حتی احتمال دارد 
عواقب شدیدی بر سلامت روحی و جسمی نوجوان داشته باشد. 
مسائل اجتماعی و عدم حمایت مالی می تواند بر بهزیستی زنان 
جوان تأثیر بگذارد. آنها ممکن است اغلب نسبت به نوزادان دچار 
افسردگی و ناآگاهی شوند. مادرانی که زیر ۱۸ سال باردار می شوند 
نسبت به مادرانی با سن بیشتر در معرض خطر سلامت روان قرار 
دارند. اما آگاهی از خطرات و دانستن چگونگی دریافت  کمک 
می تواند برخی از استرس و فشارها را تسکین دهد. فارغ از سن 
شما، مادر شدن کار آسانی نیست. هنگامی که شما یک مادر نوجوان 
هستید، مراقبت از خود در حالی که شما به فرزند کوچک خود نیز 
اهمیت می دهید بسیار مهم است. نایب رئیس انجمن زنان و زایمان 
اصفهان در این باره ، یا اشاره به اینکه  حاملگی زیر ۱۸ سال و بالای 
۳۵ سال را حاملگی پرخطر دانست ،گفت: به ویژه حاملگی در سن 
پایین و زیر ۱۸ سال از نظر پزشکی و علمی بسیار پرخطر و مثل 
راه رفتن روی لبه پرتگاه است که سلامت جسمی مادر را تهدید 
می کند. عضو هیات مدیره سازمان نظام پزشکی اصفهان در ادامه 
تصریح کرد:حتی احتمال زایمان نوزادان نارس و نوزادانی که از 
دختران نوجوان متولد می شوند ممکن است به دلیل مراقبت های 
ناکافی قبل از تولد، مشکلات سلامتی داشته باشند. کمبود ویتامین 
ها، مواد معدنی و سایر اشکال مراقبت های دوران بارداری می تواند 
خطر مشکلات سلامتی را در مادران و نوزادان افزایش دهد. فرشته 
دانشمند با تاکید بر اینکه شدت درگیری بیماری کرونا در افرادی که 
به نحوی سیستم ایمنی آنان ضعیف عمل می کند بیشتر است، اظهار 
کرد: در مورد زنان باردار هم این موضوع صادق است و احتمال ابتلاء 
و شدیدتر شدن بیماری و بستری شدن آنان نسبت به بقیه افراد عادی 
بیشتر است زیرا بارداری باعث ضعیف شدن سیستم ایمنی می شود. 

در حقیقت زنان باردار بیشتر در ریسک ابتلاء قرار دارند.
وی افزود: ضمن اینکه ابتلاء مادر باردار به کرونا عوارضی هم برای 
بارداری آنان به وجود می آورد تا آنجا که ممکن است منجر به زایمان 
زودرس شود. به همین علت به آنان شدیداً توصیه می شود که علیه 

کووید ۱۹ واکسینه شوند.

در راستای احیای حقوق عامه انجام شد؛ 
 بازدید رئیس کل دادگستری  فارس

 از محلات آسیب پذیر جنوب شیراز 
شیراز-توانایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-دیدار رئیس کل دادگستری 
استان فارس از محلات آسیب پذیر جنوب شیراز در راستای احیای 

حقوق عامه انجام شد 
پس از نشست رئیس کل دادگســتری استان فارس با نمایندگان 
سازمان های مردم نهاد و یاوران شورا در محلات شیراز و اعتراض 
به عدم توجه مسئولین به محلات آسیب پذیر شهر شیراز، رئیس کل 
دادگستری استان فارس، دادستان عمومی و انقلاب شیراز از نزدیک 
مشکلات مناطق مهدی آباد و سلطان آباد در حاشیه شهر شیراز 
را بررسی کردند. حجت الاسلام والمسلمین سیدکاظم موسوی 
رئیس کل دادگستری استان فارس ضمن ابراز تأسف از عدم توجه 
به مذکورگفت: لازم است مدیریت های مرتبط با خدمات رسانی 

به این مناطق در اسرع وقت نسبت به حل معضلات اقدام نمایند.
وی با اشاره به این که رها شدن فاضلاب شهری و صنعتی در این 
مناطق علاوه بر به خطر افتادن سلامت و بهداشت ساکنین مناطق 
جنوب شهر وجهه نامطلوبی را از شهر شیراز به مسافران منتقل می 
کند گفت: رها شدن فاضلاب شهری و صنعتی نشانه عدم مدیریت 

مناسب در کنترل روان آب های آلوده است.
نماینده عالی قوه قضائیه در استان فارس به دادستان شیراز تأکید 
کرد: موضوع رها شدن فاضلاب در این مناطق در اولویت پیگیری 
کارگروه حقوق عامه قرار گیرد و مسئولان مرتبط به صورت هفتگی 
گزارش عملکرد خود نسبت به رفع مشــکلات را به دادستانی 
ارائه نمایند. دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان نیز با اشاره به 
مشکلات زیست محیطی ناشی از فاضلاب و پسماندهای خانگی 
و صنعتی مناطق جنوب شیراز گفت: در کوتاهترین زمان ممکن 
نشستی با حضور مسئولین مرتبط تشکیل خواهیم داد و مطالبه گری 
جدی در این خصوص انجام خواهد شد. سید مصطفی بحرینی با 
بیان این که کلیه جوانب باید با حضور مسئولین متولی سنجیده 
شودگفت: بخش عمده ای از مشکلات مربوط به کارخانجات و 

صنایعی است که فعالیت آنان آلایندگی هایی در پی دارد.

طی  حکمی از سوی شهردار؛
سرپرست اداره کل ارتباطات و امور بین 

الملل شهرداری شیراز منصوب شد 
شیراز-توانایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-شهردار شیراز با صدور 
حکمی رضا جاویدی را به سمت سرپرست اداره کل ارتباطات و 

امور بین الملل شهرداری شیراز منصوب کرد. 
»مهندس سید احسان اصنافی«، در حکم انتصاب »رضا جاویدی« 
به سمت سرپرست اداره کل ارتباطات و امور بین الملل شهرداری 
شیراز، برنامه ریزی و به کارگیری شیوه های مناسب به منظور اطلاع 
رسانی و تبیین اهداف، سیاستها، وظایف و فعالیتهای شهرداری 
برای آگاهی عموم مردم یا مخاطبان خاص؛ سیاست گذاری و برنامه 
ریزی جهت معرفی، تبلیغ و تصویرسازی مثبت از شیراز در عرصه 
داخلی و بین المللی به عنوان سومین حرم اهل بیت )ع( و پایتخت 
فرهنگ و تمدن اسلامی – ایرانی و سیاست گذاری، برنامه ریزی 
و بسترسازی برای ایجاد و تقویت ارتباطات چند سویه و تعامل 
مدیریت شهری با نخبگان، اقشار خاص و عموم مردم را از جمله 
مهمترین ماموریت های وی برشمرده است.  همچنین شهردار شیراز 
برنامه ریزی جهت آگاهی بخشی و آموزش فرهنگ شهروندی، 
استفاده از ظرفیت های دیپلماســی شهری و توسعه مناسبات و 
همکاری های بین المللی شهرداری شیراز و برنامه ریزی جهت 
توسعه، ارتقا و یکپارچه سازی درگاه ها و شیوه های اطلاع رسانی 
شهرداری شیراز با هدف کسب اطلاع از مشکلات و معضلات 
شهری، نهادینه کردن فرهنگ تکریم ارباب رجوع و پاسخگویی 
سریع و شفاف به مطالبات مردمی و سازماندهی و تنظیم ارتباطات 
برون سازمانی شهرداری شیراز را از دیگر مأموریت های مدیرکل 

ارتباطات و امور بین الملل عنوان کرده است. 

 شنبه ۱ آبان ماه  ۱400 - شماره ۱۱9۱

معاون شرکت آب منطقه ای استان:
معشوره سدی استراتژیک برای لرستان است

خرم آباد-سبحان حبیبی-خبرنگاراقتصادسرآمد-معاون شرکت آب 
منطقه ای لرستان گفت:معشوره سدی استراتژیک برای استان است.

سیاوش زیدعلی اظهار کرد: همه می دانیم لرستان دارای آب و پتانسیل لازم 
است اما وقتی که به کسانی مراجعه می شود که خبره و اهل فن هستند باید 
با دست پر مراجعه کنید و حرف های عامه پسند جوابگو نیست بلکه باید با 

اطلاعات کارشناسی و تخصصی مطالبه صورت گیرد.
وی افزود: اعتباراتی دادند و یک سری از ظرفیت های استان در قالب طرح های 
اصلاح مجوز تخصیص آب شناسایی شدند و مجوز ده سد که حجم مخزن 

آنها ۱۰۰ میلیون مترمکعب است به آب  منطقه ای داده شد.
معاون شرکت آب منطقه ای لرستان در خصوص سد معشوره گفت: کارفرمای 
معشوره شرکت آب نیرو است و این سدی استراتژیک برای استان محسوب 

می شود.
زیدعلی افزود: اهداف مشترک سدها برقابی، شرب و کشاورزی است و می  

توان در کنار آن اهداف گردشگری و کنترل سیلاب را دیده شود.
وی عنوان کرد: سال ۹۹ و اوایل ۱۴۰۰ یک سری نتایج آماربرداری و مطالعاتی 
در خصوص سدهای استان انجام دادیم که این مهم با سند سازگاری با کم آبی 
تلفیق شد و در بحث تخصیص آب، ابتدای امسال یک سری اصلاحیه  در 
راستای تخصیص آب داشتیم که علاوه بر تخصیص های قبلی، ۵۴ میلیون 
مترمکعب به حجم تخصیص آب استان اضافه شد که عمدتا به سمت سد 

معشوره سوق داده شد.
وی بیان کرد: چنانچه برداشــت های عادی داشته باشــیم، اگر ۵۴ میلیون 
مترمکعب درست مصرف شــود به اندازه تامین آب شرب چندین شهر 

لرستان است.
زیدعلی با بیان اینکه معشوره در مرحله مطالعات تکمیلی است، ادامه داد: با 
احداث این سد، علاوه بر حل مشکل سیل در شهرهای جنوبی لرستان، کم آبی 
در شهرستان های کوهدشت، رومشکان، پلدختر و چگنی را مرتفع می سازد.

 بازدید شهردار بندر بوشهر
 از پروژه های عمرانی منطقه ۲ 

بوشهر-سهیلا کرمپورنیا ،خبرنگاراقتصادسرآمد-حسین حیدری 
شهردار بندر بوشهر در ادامه روند بازدیدهای خود از پروژه های 

عمرانی منطقه ۲ شهرداری بندر بوشهر بازدید کرد.
حســین حیدری در بازدید از پروژه های عمرانی منطقه دو شهرداری 
بندر بوشهر اظهار داشت: اجرا پروژه های نیمه تمام در اولویت نخست 
شهرداری بندر بوشهر قرار داشــت و در این ارتباط اصلی تلاشی دریغ 

نخواهد شد.
وی بیان کرد: منطقه ۲ شهرداری بندر بوشــهر در مقایسه با منطقه یک، 
کمبودها و کاســتی هایی دارد که باید با اجرای پروژه های جدید زمینه 

جبران این کمبود ها فراهم شود.
حیدری ادامه داد: آرامستان جدید شهر بوشهر نیز موانع و مشکلاتی دارد 
دارد که راستای تسهیل در تردد شهروندان بهسازی مسیر دسترسی در 

حال اجرا است.
وی افزود: در ارتباط با پروژه احداث کانال دفع آب های سطحی نیز باید 
با توجه به در پیش بودن فصل بارندگی باید زمینه برای سرعت بخشی در 

اجرا این پروژه ها فراهم شود.
حیدری ادامه داد: آسفالت کوچه های خاکی نیز یکی از اولویت های مهم 
شهروندان محلات جنوبی است که با درایت مدیران منطقه ۲ بر اساس 

الویت نسبت به آسفالت کوچه ها اقدام خواهد شد.
وی اظهار داشت: محلات جنوبی شهر بوشهر در شاخص فضای سبز نیز 
از سرانه پایین قرار دارند که ســعی می شود با احداث پارک های جدید 

زمین برای افزایش سرای فضای سبز فراهم شود.
حیدری افزود: برخی از دستگاه ها مانند شرکت آب و فاضلاب نیز حفاری 
هایی در سطح محلات جنوبی ایجاد کردند که در راستای تسهیل در تردد 

شهروندان باید هر چه سریعتر نسبت به بهسازی آن اقدام شود.

 نشست کنتورخوان ها 
با سرپرست اداره گاز منطقه یک گرگان 

گرگان -آذری،خبرنگاراقتصادسرآمد-با هدف بررسی  مسائل 
و مشکلات کنتورخوانها و تاکید بر انجام بموقع وظایف محوله 
نشستی با حضور سید جواد موسوی سرپرست اداره گاز منطقه یک 
مرکز استان گلســتان بهمراه علیرضا جنگدوســت مسئول خدمات 
متقاضیان و مشــترکین در محل دفتر اداره گاز مذکور برگزار گردید. 
شرکت گاز استان گلســتان، در ابتدای این نشست سرپرست  اداره 
گاز منطقه یک گرگان با تاکید بر اهمیت وظایف محوله کنتورخوانها 
گفت: کنتورخوانها بعنوان سفیران شــرکت ضمن  ارتباط مستقیم با 
مشترکین ،رسالت مهم و تاثیرگذاری در مینه وصول مطالبات بموقع 
شرکت بعهده دارند .وی از جمله وظایف مهم این بخش را مراجعه به 
منازل مشترکین و ثبت شماره کنتور ، توزیع قبوض گاز بهاء و پیگیری 
وصول مطالبات عنوان نموده که کوچکترین خلل در این زمینه و ثبت 
اشتباه شــماره کنتور و وارد کردن آن در سامانه شرکت ، منجربه عدم 
دریافت کامل مطالبات شرکت شده و مشــکلاتی را برای مشترکین 
گرامی ایجاد مــی نماید که نارضایتی آنان را بهمراه خواهد داشــت.
موســوی افزود:کنتور خوانها علاوه بر اینکه باید رفتاری محترمانه 
و شایسته با مشترکین داشته باشند، لازم اســت وظایف محوله را به 
نحومطلوبی انجام دهند تا در تحقق اهداف شــرکت مشکلی ایجاد 
نگردد.سرپرست داره گاز منطقه یک مرکزاستان گلستان خاطر نشان 
کرد:از طرفی پیمانــکاران وکارفرمایان اداره  نیزضرورت دارد توجه 
ویژه ای به خواسته های کنتورخوانها و پرداخت به موقع حق وحقوق 
آنان داشته باشــند ،تا این بزرگواران بتوانند با انگیزه ای مضاعف در 

رسالتی که دارند ایفای نقش نمایند.
در ادامه این نشست هر یک از کنتورخوانها مسائل و مشکلات مورد 

نظر خود را مطرح کردند که مورد بررسی و پیگیری قرار گرفت

اخبار

 طراحی و نصب سیستم خنک کنندگی ترانسفورماتور
 در شرکت برق منطقه ای غرب 

کرمانشاه-کبودی،خبرنگاراقتصادســرآمد-معاون 
بهره برداری شــرکت برق منطقه ای غــرب از طراحی 
و نصب سیستم خنک کنندگی ترانســفورماتور با استفاده از 
سیستم لوله کشــی و کنترل اتوماتیک پاشــش آب در پست 
۲۳۰.۶۳ کیلوولت سرپل ذهاب و  صرفه جویی ۳ هزار و ۶۴۰ 
مگاوات ساعتی انرژی تحویلی به مشترکین در استان کرمانشاه 

خبر داد.
مهندس »سیامک محمدی حسینی« گفت: با توجه به بروز حادثه 
و خروج ترانسفورماتور قدرت شــماره یک پست ۲۳۰.۶۳ 

کیلوولت سرپل ذهاب، بار پست مذکور در حدود ۸۰ مگاوات از طریق ترانسفورماتور قدرت شماره ۲ تأمین شد 
که به دلیل بالا بودن بار منطقه و قدیمی بودن این ترانسفورماتور، برنامه ریزی های لازم جهت کاهش و جابجایی بار 

ترانس صورت پذیرفت.
وی افزود: در این راستا جابجایی بار خطوط سرپل ذهاب و قصرشیرین از روی باسبارهای ۶۳ کیلوولت انجام و در 
حدود ۳۰ مگاوات از بار منطقه سرپل ذهاب از طریق خطوط ارتباطی ۶۳ کیلوولت با پست ۲۳۰.۶۳ کیلوولت اسلام آباد 
به صورت مستقیم تأمین شد. مهندس حسینی با اشاره به اینکه حدود ۵۰ مگاوات از بار منطقه قصرشیرین و گیلانغرب 
می بایست از طریق ترانس شماره ۲ تأمین شود، خاطرنشان ساخت: به دلیل بالا بودن بار ترانس نسبت به حالت عادی 
و افزایش دمای آن به مرز حدود ۹۰ درجه سانتیگراد و با وجود در مدار بودن فن های ترانس به صورت دائم می بایست 
تا راه اندازی ترانس جدید، تدابیری برای خنک سازی ترانس شماره ۲ و پیشگیری از اعمال خاموشی در حدود ۱۰ 

مگاوات در روز با توجه به گرمای شدید هوای منطقه اندیشیده و اجرا شود.
معاون بهره برداری برق غرب ابراز داشت: لذا طرح خنک سازی ترانس شماره ۲ با استفاده از احداث حوضچه ذخیره 
آب و طراحی سیستم اتوماتیک پاششی آب به صورت اضطراری به این صورت که بر روی قسمت فوقانی تمام 
رادیاتورهای این ترانس، لوله کشی به صورت قطره بارانی نصب و در زیر رادیاتورها نیز حوضچه های فلزی طراحی، 

ساخته و اجرا شد.

 مرکز آموزش هتل داری و بوم گردی گرگان 
در  دهه فجر  به بهره برداری می رسد

 
گرگان -آذری،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرکل 
آموزش فنی و حرفه ای گلســتان گفت: مرکز 
آموزش هتل داری و بومگــردی گرگان دهه فجر به 
بهره برداری می رسد. سید علیرضا حسینی طلب در 
جلسه شورای مهارت گلستان، اظهارکرد: بازنگری و 
بروزرسانی سند مهارت گلستان در حال انجام است و 
تا پایان اواخر پاییز سند کاربردی آن تحویل استان می 
شود.وی از تدوین طلس مشــاغل مهارتی در حوزه 
گردشگری و صنایع دستی اســتان خبرداد و افزود: 
الحاق پیوست مهارتی در همه طرح های عمرانی و 

صنعتی استان با ضرورت تغییر نگاه به مهارت آموزی تصویب شده است.طبق گفته حسینی طلب شورای مهارتی با 
هدف ارتقا مهارت در همه شهرستان های استان ایجاد شده است.وی بیان کرد دانشجویان، دانش آموزان، سربازان، 
فارغ التحصیلان دانشگاهی، پناهندگان و غیره در گروه هدف ما قرار دارند.حسینی طلب با بیان اینکه ۱۸ مرکز 
آموزشی داریم که ۱۱۸ کارگاه در آن فعال هستند، اضافه کرد: ۳۷۲ آموزشگاه بخش فنی حرفه ای تنها بر آنها نظارت 
می کند.وی ادامه داد: در سال گذشته دو هزار و ۵۵۹ دوره آموزشی در ۶۳۰ حرفه اجرا کرده و ۳۲ هزار و ۴۲۶ نفر از 
آن بهره مند شدند.مدیر کل آموزش فنی و حرفه ای گلستان همچنین از آموزش ۱۰ هزار و ۱۴۹ نفر در ۶ ماهه امسال 
خبرداد.حسینی طلب گفت: هم در بخش خصوصی و هم در بخش دولتی آموزش ها نسبت به سنوات قبل رشد 
قابل ملاحظه ای یافته استوی افزود: در سال گذشته دو هزار و ۴۴۰ سرباز از اموزش های مهارتی برخوردار شدند.

حسینی طلب توضیح داد که ۳۰ درصد کار مهارت آموزی با مشارکت و انعقاد تفاهمنامه دستگاه های دیگر انجام 
می شود.وی به پروژه ها مهم استان اشاره کرد و گفت: مرکز تخصصی کشاورزی در رامیان )۵۰ درصد پیشرفت 
فیزیکی(، مرکز آموزش فنی و حرفه ای مراوه تپه و گنبدکاووس، مرکز آموزش هتل داری و بومگردی گرگان از 

جمله پروژه ها بوده که مرکز آموزش هتل داری در دهه فجر افتتاح می شود


